
Gullholmens Samfällighetsförening (GSF)  716408-4654 
Protokoll 2024-07-13 

Sammanträde  Ordinarie föreningsstämma 

Dag och plats  Lördag 13 juli 2024 kl. 15.00 i Gullholmens Skola 

Närvarande Företrädare för 65 fastigheter, samt styrelsemedlemmar. Fem 

företrädare för Käringöns Samfällighet. Se bifogad deltagarlista. 

Göran Bengtsson redogjorde kort för Samfällighetens verksamhet under året, och de viktigaste 

ärendena. 

§1 Stämmans öppnande Ordförande i Gullholmens Samfällighetsförening hälsade 

alla välkomna och förklarade ordinarie föreningsstämma öppnad.  

§2 Val av ordförande Beslutades att till ordförande för stämman välja Hans 

Pettersson. 

§3 Val av sekreterare Beslutades att till sekreterare för stämman välja Catarina 

Florén. 

§4 Val av justeringspersoner Beslutades välja Eva Frössén och Ann-Christin Appelgren 

att justera stämmoprotokollet samt att vid behov agera rösträknare. 

§5 Fastställande av dagordning Beslutades godkänna den utsända och anslagna 

dagordningen med någon justering. 

§6 Fastställande av röstlängd Bordlades, aktualiseras vid behov 

§7 Utlysning av stämman Beslutades godkänna att stämman är behörigen utlyst. 

§8 Årsredovisning Verksamhetsberättelsen lades fram och kommenterades 

något.  

§9 Revisorernas berättelse Revisorernas berättelse upplästes och lades till 

handlingarna. 

§10 Beslut  Beslutades att godkänna förvaltningsberättelsen för GSF  

och butiken. 

  Beslutades att fastställa resultat- och balansräkningar. 

  Beslutades att disponera resultatet enligt förslaget i                        

förvaltningsberättelsen, gällande såväl GSF som butiken. 

§11 Ansvarsfrihet  Beslutades bevilja styrelsen ansvarsfrihet under tiden 1     

maj 2023–30 april 2024. 

§12 Verksamhetsplan  

Beslutades godkänna styrelsens förslag till verksamhetsplan för det kommande året. 

Däri ingår avsättning till fonden för kommande brounderhåll.  Styrelsen har möjlighet 



att disponera delar av fonden för bidrag till reparation av kajen vid Piren. 

 

§13 Budget och debiteringsplan  

Stämman beslutade att godkänna styrelsens förslag till budget och debiteringsplan för 

2024/2025.  

§14 Motioner  

Motion rörande önskemål om att korta tiden för den bundna parkeringen till tre 

månader, juni-augusti. 

Styrelsens svar: styrelsen föreslog avslag på motionen, med hänvisning till den 

eventuellt kommande installationen av elbilsladdning, som troligen kommer innebära 

omfördelning av parkeringsplatser. 

Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag. Beslutades anse att motionen 

härmed är besvarad.  

§15 Ersättning till styrelsen och revisorerna Inget förslag på ersättning fanns. Dock kan 

vissa specifika uppdrag ersättas ekonomiskt. 

§16 Val ledamöter  Beslutades, enligt valberedningens förslag, att till 

ordinarie ledamöter på en tid av ett år välja Per Kärnman, Jörgen Hermansson och 

Helena Wennerström, nyval, samt Catarina Florén och Karin Jelkeby, båda omval, 

§17 Val ordförande Beslutades välja Per Kärnman till styrelseordförande på 

ett år.   

§18 Val suppleanter Beslutades, enligt valberedningens förslag, att till 

styrelsesuppleanter på ett år välja Cecilia Hesslén, Conny Johansson, Roland 

Kristiansson, Tommy Svensson och Anders Willeborn, samtliga omval.  

§19 Val revisorer  Beslutades, enligt valberedningens förslag, att som 

revisorer välja Claes Deshayes och Titti Eriksson, samt att till revisorssuppleanter välja 

Rolf Ahl och Jan Gullvinger, samtliga omval på ett år. 

§20 Val valberedning Beslutades välja Göran Bengtsson (sammankallande), 

Ingemar Berglind och Annette Sjöqvist till valberedning på ett år.  

§20b Elbilsladdning på Tuvesvik 

Gillis Wendt redogjorde för situationen runt elbilsladdning på Tuvesvik.  

Stämman beslutade att anläggning för elbilsladdning ska uppföras på Tuvesvik. 

Styrelsen uppmanades att beakta synpunkter som framförts under frågestunden och 

vid behov genom utskick lämna kompletterande information om anläggningen.  

I den mån det bedöms möjligt ska arbetsgruppen och styrelsen verka för en 

gemensam anläggning med Käringöns Samfällighetsförening. 

Det kommer vara frivilligt att köpa in sig, och det kommer inte ekonomiskt belasta de 

som inte ansluter sig. 

 



§21 Övriga frågor  

Göran Bengtsson informerade om förrättningen vid Rompen-vägen 

Övriga informations/diskussionspunkter:  

• Diskuterades trailers/bilar som parkerar på gruset på parkeringsplatsen Tuvesvik. Styrelsen 

har för avsikt att skylta om att parkering endast får ske inom markerade områden, samt 

arbeta vidare med frågan om båtkärror. 

• Påpekades att ett duvslag finns under taket på Gullholmsgården, vilket kan vara skadligt för 

huset. 

Ingemar Berglind kunde svara att ansvariga är medvetna om detta och att försök har gjorts 

att ta bort det. 

• Föreslogs att det skulle sättas en skylt på Folkskolan, liknande den som finns på 

Gullholmsgården. 

• Diskuterades rätten att korttidsförtöja på Tuvesviks Marinas bryggor. 

Konstaterades att denna rätt finns, på västsidan av bryggorna och att den gäller just korttid. 

  

  

§22 Stämmoprotokollet Meddelades att stämmoprotokollet kommer hållas 

tillgängligt på Samfällighetens anslagstavla vid Folkskolan, informationsportalen 

www.gullholmen.se samt hemsidan www.gullholmensamfallighet.se. 

§23 Göran Bengtsson, Gillis Wendt, och Anders Larsson, i sin frånvaro, avtackades för sina 

år som i styrelsen. 

§24 Avslut stämman Ordförande Hans Pettersson tackade de närvarande och 

avslutade stämman. 

 

 Vid protokollet 

 

Hans Pettersson  Catarina Florén 

Ordförande   Sekreterare 

 

Justeras 

 

Eva Frössén   Ann-Christin Appelgren 

Justeringsperson  Justeringsperson 

http://www.gullholmen.se/
http://www.gullholmensamfallighet.se/

